
  

Vragen rondvraag

1. Welke kansen ziet de wethouder om het fietsparkeren bij de Cinema Gouda aan te laten sluiten bij de 
ontwikkelingen op de C1 locatie?

2. Welke mogelijkheden ziet de wethouder om gedurende de totstandkoming van bestemmingsplannen 
de raad vroegtijdig (d.w.z. ruim voor de terinzagelegging) te informeren over politiek gevoelige 
afwegingen zoals bijvoorbeeld afwijking van hoofdregel van de 15% groennorm?

Met vriendelijke groet,
Frank de Pont


